


Deuxiéme ville de la Bourgogne, Chalon sur Sadne est avant tout célébre pour étre le berceau de la
Photographie avec un musée consacré a Nicéphore Niepce, son inventeur. Dans le centre ville, qui
ne se trouve qu'a quelques minutes a pieds depuis le camping, vous trouverez la belle place Saint
Vincent, dominée par la magnifique Cathédrale Saint Vincent, mais aussi Ulle Saint Laurent avec ses
nombreux restaurants....

Des événements sont organisés tout au long de Llannée : Le festival de théatre Chalon dans la Rue en
juillet et les Montgolfiades a la Pentecote n'en sont que quelques exemples.

Chalon sur Satne is the second biggest city of Burgundy and above all known for being the home
town of the inventor of Photography, Nicéphore Niépce. A museum is dedicated to him and the art of
photography along the Sadne river in the city centre. The city centre is only a few minutes walk from
the campsite, you will find the Saint Vincent square with the magnificent Saint Vincent Cathedral, but
also the Isle of Saint Laurent with many excellent restaurants...

Many events are organised all year through: The street theatre festival Chalon dans la Rue in July and
the Montgolfiades (hot air balloon show) at the end of May are only a few examples.
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